
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, http://council.sofia.bg

ПРОТОКОЛ № 4
от 4, извънредно, заседание на Столичен общински съвет, 

проведено на 27.02.2024 г.

Днес, 27.02.2024 год. в заседателната зала на Столичен общински съвет - "София" на V 
етаж, ул. "Московска", № 33 се проведе 4, извънредно, заседание на Столичен общински 
съвет. Заседанието беше открито от господин Цветомир Петров - председател на 
Столичен общински съвет в 10:02 часа.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 43 общински 
съветници от общо 61, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите общински съветници е приложен към протокола.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Колеги, на основание чл. 23, ал.
4, т. 1 от ЗМСМА и чл. 67, ал. 1 и ал. 2, т. 1 от Правилника за дейността на Столичен 
общински съвет, по моя инициатива е свикано извънредно заседание № 4. В дневния ред 
са включени доклади от изключителна важност, които не търпят отлагане. Затова нека 
да преминем към обсъждане на дневния ред.
Точка 0 (Нулева)
СОА 18-000/23.02.2024 г.
Обсъадане и приемане на дневен ред за, извънредно, заседание № 4 
Председателят на СОС докладва дневния ред на заседанието.
Предложен е проект за дневен ред от 3 точки.

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 4
Доклад вх.№ СОА24-ВК66-1543/21.02.2024 г. относно участие на районните 

. администрации на Столична община като водещи партньори по проекти по Процедура
BG-RRP-4.023 „ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО ЕНЕРГИЙНО ОБНОВЯВАНЕ НА 
ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД - етап II“.
Доклад вх.№ СОА23-ДИ04-900/Ю/08.12.2023 г. относно кандидатстване на Столична 
община с проектно предложение по процедура чрез директно предоставяне на

2 безвъзмездна финансова помощ № BG16FFPR002-3.007 „Техническа помощ за 
инвестиции в зоологически градини“ по приоритет 3 „Биологично разнообразие“ на 
програма „Околна среда“ 2021-2027 г. и предоставяне заемообразно на средства за 
изпълнение на подготвителни дейности по процедурата.
Доклад вх.№ СОА16-ПП00-2/13Ю/26.01.2024 г. относно кандидатстване на Столична 

3 община с проектно предложение по процедура за директно предоставяне на 
безвъзмездна финансова помощ (БФП) BG16RFTA001-1.006 с наименование
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„Ефективна национална мрежа от областни информационни центрове в България“ по 
Програма „Техническа помощ“ 2021-2027 (ПТП).

Гласуване по процедурите:
Гласуване на дневния ред
Резултат от гласуването: 'за' - 49, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0. Г-н Бл. Георгиев 
казва, че не е успял да гласува и гласът му да се отчете „За“. Дневният ред се приема. 
Окончателно гласуване на дневен ред:
Общинският съвет гласува и със 'за' - 49, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0. Г-н Бл. 
Георгиев казва, че не е успял да гласува и гласът му да се зачете „За“. Дневният ред се 
приема.
Общо гласували: 49
За 49
Против 0
Въздържали се 0

ДНЕВЕН РЕД

Доклад вх.№ СОА24-ВК66-1543/21.02.2024 г. от г-н Васил Терзиев - кмет на CO, 
относно участие на районните администрации на Столична община като водещи 
партньори по проекти по Процедура BG-RRP-4.023 „ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО 
ЕНЕРГИЙНО ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД - етап II“.
Доклад вх.№ СОА23-ДИ04-900/10/08.12.2023 г. от г-жа Надежда Бобчева и г-н Никола 
Барбутов - зам.-кметове на CO, относно кандидатстване на Столична община с 
проектно предложение по процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна

2 финансова помощ № BG16FFPR002-3.007 „Техническа помощ за инвестиции в 
зоологически градини“ по приоритет 3 „Биологично разнообразие“ на програма 
„Околна среда“ 2021-2027 г. и предоставяне заемообразно на средства за изпълнение 
на подготвителни дейности по процедурата.
Доклад вх.№ СОА16-ППОО-2/1310/26.01.2024 г. от г-н Никола Барбутов - зам.-кмет на
CO, относно кандидатстване на Столична община с проектно предложение по 
процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ (БФП) 
BG16RFTA001-1.006 с наименование „Ефективна национална мрежа от областни
информационни центрове в България“ по Програма „Техническа помощ“ 2021-2027
(ПТП).

Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Има изказване от името на група. 
Заповядайте, господин Калановски.
Веселин Калановски /ПГ Продължаваме промяната - Демократична България (Спаси 
София)/ - Изказване /Изказване/ - Благодаря Ви.
Декларация от името на нашата група.
На 24 февруари се навършиха две години, откакто фашизоидният режим на Владимир 
Путин започна своята мерзка и непровокирана пълномащабна инвазия в Украйна. 
Погазването на мира, международния правов ред и териториалната цялост на Украйна 
започна преди цяло десетилетие с окупацията на Кримския полуостров и сепаратистката 
кампания в Донецк и Луганск. Системният терор, бомбардировките и избиването на 
цивилни, отвличането на деца и русифицирането на украинци в окупираните от Кремъл 
територии, ужасът на най-големия военен конфликт от Втората световна война насам 
прогониха милиони украинци от родната им земя. Варварската агресия и 
военнопрестъпленията не пречупиха онези украински защитници, които и до днес бранят 
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Европа от разгръщането на руския милитаристичен експанзионизъм в Прибалтика, в 
Полша или, не дай Боже, на Балканите.
Жизнено важно за бъдещето на нашия свят е помощта за Киев и смелия украински народ 
да не се разколебава, а да се усили и да продължи толкова дълго, колкото е необходимо. 
Въпреки опитите на пропутинските сили у нас да осуетят подкрепата на официална 
София за Киев, България решително застана на правилната страна на историята и оказва 
нужната военна, икономическа и хуманитарна помощ. Днес знамето на Украйна, 
държава, където до преди войната живееха близо 300 000 украински българи, 
продължава да се вее над сградата на Столична община, каквато е практиката в десетки 
градове из Европа и света.
Героите на Украйна не са само на фронта и бомбоубежищата из тероризираните 
украински градове на хиляди километри от боевата линия. Героите на Украйна са 
ежедневно сред нас, тук, в София, превърнала се във втори дом за десетки хиляди деца, 
младежи и възрастни хора, потърсили убежища от руската агресия. И затова е 
задължително да не оставяме българската традиция държавата и народът ни да оказват 
помощ на онеправданите, преследваните и тероризирани хора, независимо от каква 
националност са те.
Днес е редно да припомним и записаното в преамбюла на първата ни конституция, че 
всеки роб, стъпил на българска земя, става свободен човек, да продължим по стъпките 
на дедите ни, дали подслон и закрила на хилядите търсещи спасение белогвардейци, 
арменци, гърци, тракийски, малоазийски и македонски българи, хора, чиито наследници 
днес са част от българската нация.
Отговорността ни като политически представители в нашия град изисква да продължим 
да подпомагаме социално-икономическата интеграция на украинските бежанци, да 
създаваме възможност за професионалното, академичното и личностното им развитие, 
да направим всичко по силите си, за да е възможно украинците в София да получават 
подкрепата, солидарността и гостоприемството, което заслужават. В столицата на 
България ще следваме тази линия на човешки ценности и отношение до постигане на 
справедлив и устойчив мир, който ще позволи на украинците да изберат дали да се 
завърнат в родината си, или да останат тук като пълноправни български и европейски 
граждани в новия си дом.
С това завърших, господин председател. (Ръкопляскания.)
Сега може да поканите последователите на господин Путин да се върнат след чаша кафе 
в залата.
Благодаря.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Уважаеми колеги, моля да се 
върнете в залата, за да може да продължим и да започнем заседанието.
Поискана е декларация от името на групата на БСП за България. Заповядайте, госпожо 
Тонова.
Диана Тонова /ПГ БСП за България/ - Изказване /Изказване/ - Благодаря, господин 
председател.
Аз няма да правя декларация, колеги. Това, което само ще кажа в момента е, че за мен 
уважаваният от мен господин Калановски демонстрира как групата на ПП/ДБ/СС ще 
работи оттук нататък.
За мен, моля да кажат и колегите, които разбират повече от дейността на общинския 
съвет в частта му за правила, ние сме в извънредно заседание. Това извънредно заседание 
не биваше - то е с конкретна цел и не биваше да се обременява с политически 
декларации, защото, колега Калановски, ако ние продължаваме по този начин да се 
взривяваме даже и когато сме се събрали да решим конкретен проблем, очевидно е, че 
работата на общинския съвет няма да върви и тогава няма кого да обвинявате.

3



Нека се уважаваме взаимно. Няма как да не сте си дал сметка, че една такава декларация 
ще взриви атмосферата в едната част от залата. През цялото време говорите за консенсус, 
говорите за това че трябва да работим заедно, че трябва да мислим за столичани, трябва 
да мислим за града си, и започваме извънредно заседание, което е с конкретна тема, с 
политическа декларация, която със сигурност не се приема от едната част от залата. И за 
мен това е грубо нарушение на правилника, освен, повтарям, освен че не е добър дневен 
ред на работата на общинския съвет.
Съжалявам.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Колеги, нека да не влизаме в 
полемики, а да свършим работата, за която сме се събрали.

Точка 1 (Първа)

СОА24-ВК66-1543/21.02.2024 г.
Доклад вх.№ СОА24-ВК66-1543/21.02.2024 г. от г-н Васил Терзиев - кмет на CO, 
относно участие на районните администрации на Столична община като водещи 
партньори по проекти по Процедура BG-RRP-4.023 „ПОДКРЕПА ЗА УСТОЙЧИВО 
ЕНЕРГИЙНО ОБНОВЯВАНЕ НА ЖИЛИЩНИЯ СГРАДЕН ФОНД - етап И“.
Постоянната комисия по финанси и бюджет, като водеща, Постоянната комисия по 
инженерна инфраструктура и енергийно планиране и Постоянната комисия по 
международно сътрудничество и туризъм, европейски програми и проекти 
подкрепят доклада с предложения проект за решение.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Има ли предложения?
Да гласуваме, колеги. Няма корекции в проекта.
Край на дебатите.
Гласуване по основен въпрос:
Окончателно гласуване:
Общинският съвет гласува и със 'за' - 49, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0. Г-жа Ек. 
Йорданова казва, че не е успяла да гласува и гласът й да се зачете „За“. Приема се 
предложението на вносителя.
Общо гласували: 49

49 
0

За 49
Против 0
Въздържали се 0

1. Андрей Зографски: За
2. Анна Стойкова: За
3. Антон Койчев: За
4. Антон Хекимян: За
5. Ася Тодорова: За
6. Благовест Георгиев: За
7. Благовеста Кенарова: За
8. Бойко Димитров: За
9. Бонка Василева: За
10. Борис Бонев: За
11. Ваня Тагарева: За
12. Васил Драганов: За
13. Венци Стойчев: За
14. Веселин Калановски: За
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15. Вили Лилков: За
16. Войслав Тодоров: За
17. Георги Георгиев: За
18. Гергин Борисов: За
19. Грети Стефанова: За
20. Деян Николов: За
21. Диана Тонова: За
22. Димитър Вучев: За
23. Димитър Данаилов: За
24. Димитър Димитров: За
25. Димитър Петров: За
26. Димитър Шалъфов: За
27. Драгомир Драгомиров: За
28. Драгомир Младенов: За
29. Емилия Ангелова: За
30. Ивайло Йонков: За
31. Ивайло Костадинов: За
32. Иван Алексиев: За
33. Иван Таков: За
34. Карлос Контрера: За
35. Красимир Гълъбов: За
36. Лорита Радева: За
37. Мирослав Боршош: За
38. Пламен Данаилов: За
39. Пламена Терзирадева- Велкова: За
40. Прошко Прошков: За
41. Росица Николова: За
42. Румен Александров: За
43. Саад Алуани: За
44. Севделина Петрова: За
45. Станислав Младенов: За
46. Стефан Спасов: За
47. Христо Копаранов: За
48. Цветелина Симеонова- Заркин: За
49. Цветомир Петров: За

Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Преминаваме към точка 2.

Точка 2 (Втора)

Към СОА23-ДИ04-900-[10]/08.12.2023 г.
Доклад вх.№ СОА23-ДИ04-900/Ю/08.12.2023 г. от г-жа Надежда Бобчева и г-н 
Никола Барбутов - зам.-кметове на CO, относно кандидатстване на Столична 
община с проектно предложение по процедура чрез директно предоставяне на 
безвъзмездна финансова помощ № BG16FFPR002-3.007 „Техническа помощ за 
инвестиции в зоологически градини“ по приоритет 3 „Биологично разнообразие“ 
на програма „Околна среда“ 2021-2027 г. и предоставяне заемообразно на средства 
за изпълнение на подготвителни дейности по процедурата.
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Постоянната комисия по международно сътрудничество и туризъм, европейски 
програми и проекти, като водеща, подкрепя доклада с предложения нов проект за 
решение, внесен с вх. № СОА23-ДИ04-900/15/26.02.2024 г.
Постоянната комисия по опазване на околната среда, земеделие и гори подкрепя 
доклада с предложения нов проект за решение, внесен с вх. № СОА23-ДИ04- 
900/15/26.02.2024 г., като предлага изменение на т. 5 от проекта за решение, а 
именно: „След подписване на договор за предоставяне на безвъзмездна финансова 
помощ, на всеки три месеца, „ръководителя на проекта..“ да се чете „кмета на 
Столична община“ да предоставя отчет за неговото изпълнение пред Постоянната 
комисия по опазване на околната среда, земеделие и гори.
Постоянната комисия по финанси и бюджет присъединявайки се към становището 
на водещата Постоянната комисия по международно сътрудничество и туризъм, 
европейски програми и проекти, подкрепя доклад вх. № СОА23-ДИ04-
900/10/08.12.2023 г., допълнен с доклад вх. № COА23-ДИ04-900/15/26.02.2024 г. с 
приложения нов проект за решение.
Изказвания:
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Имаме изменение от Комисията 
по околната среда, земеделие и гори.
Има изказване на госпожа Анна Стойкова. Заповядайте.
Анна Стойкова /ПГ ГЕРБ и СДС/ - Изказване /Изказване/ - Благодаря.
Колеги, в момента ще гласуваме доклад, свързан с кандидатстване за безвъзмездна 
финансова помощ за техническа помощ, свързана със Столичния зоопарк, но това 
всъщност е подкрепа, за да продължим развитието на Зоопарка в София.
Една скоба: най-големия зоопарк на Балканския полуостров и от миналата 2023 г. 
всъщност той е член на Европейската асоциация на зоопарковете и аквариумите, което 
членство, разбира се, е следствие на много усилия, положени от ръководството и екипа 
на Столичния зоопарк, както и на последователна политика в предишните мандати, 
политики, които доведоха до модернизацията на столичния зоопарк. Имаме над 30 нови 
заграждения, с естествена зеленина, с поливна система, с видео наблюдение, нови 
съоръжения там, където се налага, в различни сектори като тези на големите котки, 
малките хищници, примати, разбира се.
Имаме и нова визия във волиерите, сектор птици. По този начин са създадени условия за 
животните, които са близки до тези, които те ползват в естествена среда.
Прибавям и факта, че обогатихме колекцията си през изминалите години с интересни и, 
разбира се, част от тях застрашени видове. От миналата година Столичният зоопарк се 
радва на двете слоници Луиза и Фрося, които също предизвикват огромен интерес, както 
и Столичният зоопарк има идеята да създаде една нова зона Африка Савана или Савана 
Африка, като има изготвен идеен проект за бъдещ жирафарник и именно членството в 
ЕАЗА ще позволи по-лесното доставяне на жирафи тук в София.
Така че всичко това е основание да поздравя ръководството и екипа на Столичния 
зоопарк за доброто развитие на обекта на общинското предприятие. Разбира се, 
резултатите не закъсняха. Както чухме и в комисиите, в които влезе този доклад, през 
миналата година има 500 000 посещения в столичния зоопарк и, разбира се, това са 
добрите факти.
Искам да пожелая успехи на този проект, благодарение на който ще имаме, както чухме 
вчера в комисии, развити планове за 10-годишна стратегия за развитие на зоопарка, за 
консервационни дейности, за развитие на колекцията, план-график за действие и се 
радвам, че Столичният общински съвет е вече работещ и ще имаме възможност да 
предоставим и нашето решение към Управляващия орган в поредно удължения от тях 
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срок за което също поздравявам, разбира се, и ресора затова, че са съумели да издействат 
това удължаване на срока. Това става, разбира се, с добра комуникация.
Благодаря ви, колеги.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Благодаря Ви, госпожо Стойкова. 
Има заявена реплика от госпожа Цветелина Симеонова-Заркин. Заповядайте, госпожо 
Заркин.
Цветелина Симеонова-Заркин /ПГ Продължаваме промяната - Демократична България 
(Спаси София)/ - Реплика /Реплика/ към: Анна Стойкова - Уважаема госпожо Стойков, 
взимам репликата, за да обърна внимание, че тази помощ ще помогне на зоопарка да 
развие своята консервационна и образователна дейност, които следва да са водещи в една 
зоологическа градина, нещо, което ще се случи за първи път и ще даде възможност за 
развиване именно на местни видове, които са застрашени и да ни помогне да ги въведем 
отново в нашата дива природа, което аз също силно подкрепям.
Благодаря.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Имате заявена дуплика, госпожо 
Стойкова. Заповядайте.
Анна Стойкова /ПГ ГЕРБ и СДС/ - Дуплика /Дуплика/ към: Цветелина Симеонова- 
Заркин - Благодаря.
Това уточнение, което колегата направи, всъщност аз изброих включително и плана за 
консервация сред тези, с които ще се ползва техническата помощ.
Разбира се, образователният и екологичен център е факт в зоопарка от много години и 
той развива много интензивна дейност, особено като се имат предвид условията, в които 
работят и аз се надявам в скоро време да имаме възможност да надградим тези условия, 
защото образователният център работи по специална програма, която актуализират всяка 
година и те имат много дейности, свързани с подрастващите, ученици, включително и 
студенти. Имат много интересни интерактивни игри, които всъщност привличат повече 
посетители в Столичния зоопарк, така че, да, гледаме в една посока, но е факт, че тази 
тема е развивана от края на миналия мандат специално за техническата помощ, защото 
стана ясно, че зоопарковете в страната въобще ще имат право да кандидатстват. И аз се 
радвам всъщност, че ще успеем със сроковете. И да се надявам, че всичко, което е 
планувано в годините назад за развитие на Столичния зоопарк, част от нещата ги 
споменах - ще бъдат осъществени.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Благодаря Ви, госпожо Стойкова. 
Колеги, моля за вашето внимание за секунда, тъй като виждам, че нещо се 
разконцентрирате. Разбира, че може би за някои зоопаркът и това, което каза госпожа 
Стойкова може би не е толкова важно, но е важно поне да се уважаваме, защото докато 
госпожа Стойкова говореше, забелязах, че почти всички групи си говореха помежду си. 
Нека да имаме взаимно уважение всеки един, помежду си, за да може и хората отвън да 
ни уважават нас.
Благодаря ви.
Има заявено изказване от госпожа Екатерина Йорданова. Заповядайте, госпожо 
Йорданова.
Екатерина Йорданова /ПГ ГЕРБ и СДС/ - Изказване /Изказване/ - Благодаря, господин 
председател. Аз ползвам просто изказване, но искам да кажа само няколко изречения, 
няма да бъда обстойна. Искам да благодаря също на екипа за така подготвеното 
предложение. Всичките действия, които бяха предприети от страна на екипа, да се 
подготви предложение, което да може да отговаря на по-голяма част от критериите, за 
да гарантира неговото одобрение, също така и кореспонденцията, която е водена с 
Управляващия орган, за да може наистина това забавяне да получи възможност да 
предоставим решението на СОС в един по-късен етап.
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Вярвам, че наистина всичко, което екипът на Столичния зоопарк направи до този 
момент, показва наистина една устойчивост, показва и желанието за търсене и 
привличане на допълнителни финансови средства с цел да може все пак да се прави 
максималното за обитателите, без да се натоварва и общинският бюджет.
Така че наистина бих искала да се присъединя към казаното от госпожа Стойкова и от 
гледна точка на привличане на европейски средства и фондово финансиране и да 
поздравя екипа за работата.
Благодаря.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Благодаря Ви, госпожо 
Йорданова.
Няма повече заявени изказвания.
Да преминем към гласуване на проекта. Господин Контрера, искате изказване, 
заповядайте.
Карлос Контрера /ВМРО - Българско Национално Движение/ - Господин председател, 
понеже знаем, че има изменения, изчетете ги, за да бъде гласуването коректно, да няма 
после спорове, обжалвания. Тече процедура, така или иначе, за обществена поръчка. Да 
не даваме аргументи. След като има доклад на водеща комисия с приети изменения, 
изчетете ги в зала или поне докладвайте, че има такива и такива изменения.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Уважаеми господин Контрера, аз 
още в началото казах, че има изменение на комисията - всички имате достъп до 
системата, може всички да се запознаете с всяко едно изменение.
Колеги, Комисията по околна среда, земеделие и гори предлага изменение в точка 5 на 
проекта за решение, а именно:
„След подписване на договора за представяне на безвъзмездна финансова помощ на 
всеки три месеца „ръководителят на проекта“ да се чете като „кметът на Столична 
община“ - да предоставя отчет за неговото изпълнение пред Постоянната комисия по 
опазване на околната среда, земеделие и горите.“
Гласуваме с така предложеното изменение от Комисията по опазване на околната среда. 
Преди да минем към гласуване, има заявено изказване на госпожа Терзирадева. 
Заповядайте, госпожо.
Пламена Терзирадева-Велкова /ПГ Продължаваме промяната - Демократична 
България (Спаси София)/ - Изказване /Изказване/ - Благодаря.
Искам да направя само уточнение, че изменението е „кметът да предоставя“ този отчет“. 
Благодаря.
Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Добре.
Колеги няма повече заявени изказвания. Да преминем към гласуване.
Край на дебатите.
Гласуване по основен въпрос:
Окончателно гласуване:
Общинският съвет гласува и със 'за' - 54, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1. Г-жа Ем. 
Ангелова, г-жа Ек. Йорданова и г-н Кр. Гълъбов казват, че не са успели да гласуват и 
гласовете им да се зачетат „За“. Приема се предложения нов проект за решение в 
доклад вх. № COА23-ДИ04-900/15/26.02.2024 г., изменен и допълнен от Постоянната 
комисия по опазване на околната среда, земеделие и гори.
Общо гласували: 55
За 54
Против 0
Въздържали се 1
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1. Андрей Зографски: За
2. Анна Стойкова: За
3. Антон Койчев: За
4. Антон Хекимян: За
5. Ася Тодорова: За
6. Благовест Георгиев: За
7. Благовеста Кенарова: За
8. Бойко Димитров: За
9. Бонка Василева: За
10. Борис Бонев: За
11. Ваня Григорова: За
12. Ваня Тагарева: За
13. Васил Драганов: За
14. Венци Стойчев: За
15. Веселин Калановски: За
16. Вили Лилков: За
17. Войслав Тодоров: За
18. Георги Георгиев: За
19. Гергин Борисов: За
20. Грети Стефанова: За
21. Деян Николов: За
22. Диана Тонова: За
23. Димитър Вучев: За
24. Димитър Данаилов: За
25. Димитър Димитров: За
26. Димитър Петров: За
27. Димитър Шалъфов: За
28. Драгомир Драгомиров: За
29. Драгомир Младенов: За
30. Емил Димитров: За
31. Еньо Савов: За
32. Ивайло Йонков: За
33. Ивайло Костадинов: За
34. Иван Алексиев: За
35. Иван Вид елов: За
36. Иван Пешев: За
37. Иван Таков: За
38. Карлос Контрера: За
39. Лорита Радева: За
40. Марта Георгиева: Въздържал се
41. Мирослав Боршош: За
42. Николай Велчев: За
43. Пламен Данаилов: За
44. Пламена Терзирадева- Велкова: За
45. Прошко Прошков: За
46. Росица Николова: За
47. Румен Александров: За
48. Саад Алуани: За
49. Севделина Петрова: За
50. Симеон Ставрев: За
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51. Станислав Младенов: За
52. Стефан Спасов: За
53. Христо Копаранов: За
54. Цветелина Симеонова- Заркин: За
55. Цветомир Петров: За

Господин Цветомир Петров - председател на СОС: Преминаваме към точка 3.

Точка 3 (Трета)

Към СОА16-ПП00-2-[13Ю]/26.01.2024 г.
Доклад вх.№ СОА16-ПП00-2/13Ю/26.01.2024 г. от г-н Никола Барбутов — зам.-кмет 
на CO, относно кандидатстване на Столична община с проектно предложение по 
процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ (БФП) 
BG16RFTA001-1.006 с наименование „Ефективна национална мрежа от областни 
информационни центрове в България“ по Програма „Техническа помощ“ 2021- 
2027 (ПТП).
Постоянната комисия по международно сътрудничество и туризъм, европейски 
програми и проекти, като водеща, подкрепя доклада с предложения проект за 
решение, като предлага в т. 2 от проекта за решение след „Дава съгласие за 
осигуряване на оборотни средства да се допълни следното: „не повече от 1 488 000 
лв.“.
Постоянната комисия по финанси и бюджет подкрепя доклада с приложения 
проект за решение, като се присъединява към становището на водещата Постоянна 
комисия по международно сътрудничество и туризъм, европейски програми и 
проекти.
Господин Цветомир Петров — председател на СОС: Водещата комисия е предложила 
изменение в точка 2 от проекта за решение. „Дава съгласие за осигуряване на оборотни 
средства“ - да се допълни следното: „не повече от 1 488 000 лева.“
Ако няма изказвания, преминаваме към гласуване с така предложените изменения от 
водеща комисия.
Заповядайте.
Гласуване по основен въпрос:
Окончателно гласуване:
Общинският съвет гласува и със 'за' - 57, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0. Г-жа В. 
Григорова казва, че не е успяла да гласува и гласът й да се зачете „За“. Приема се 
предложението на вносителя, допълнено от водещата Постоянна комисия по 
международно сътрудничество и туризъм, европейски програми и проекти.
Общо гласували: 57
За 57
Против 0
Въздържали се 0

1. Андрей Зографски: За
2. Анна Стойкова: За
3. Антон Койчев: За
4. Антон Хекимян: За
5. Ася Тодорова: За
6. Благовест Георгиев: За
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7. Благовеста Кенарова: За
8. Бойко Димитров: За
9. Бойка Василева: За
10. Борис Бонев: За
11. Ваня Тагарева: За
12. Васил Драганов: За
13. Венци Стойчев: За
14. Веселин Калановски: За
15. Вили Лилков: За
16. Войслав Тодоров: За
17. Георги Георгиев: За
18. Гергин Борисов: За
19. Грети Стефанова: За
20. Деян Николов: За
21. Диана Тонова: За
22. Димитър Вучев: За
23. Димитър Данаилов: За
24. Димитър Димитров: За
25. Димитър Петров: За
26. Димитър Шалъфов: За
27. Драгомир Драгомиров: За
28. Драгомир Младенов: За
29. Екатерина Йорданова: За
30. Емил Димитров: За
31. Емилия Ангелова: За
32. Еньо Савов: За
33. Ивайло Йонков: За
34. Ивайло Костадинов: За
35. Иван Алексиев: За
36. Иван Виделов: За
37. Иван Пешев: За
38. Иван Таков: За
39. Карлос Контрера: За
40. Красимир Гълъбов: За
41. Лорита Радева: За
42. Марта Георгиева: За
43. Мирослав Боршош: За
44. Николай Велчев: За
45. Пламен Данаилов: За
46. Пламена Терзирадева- Велкова: За
47. Прошко Прошков: За
48. Росица Николова: За
49. Румен Александров: За
50. Саад Алуани: За
51. Севделина Петрова: За
52. Симеон Ставрев: За
53. Станислав Младенов: За
54. Стефан Спасов: За
55. Христо Копаранов: За
56. Цветелина Симеонова- Заркин: За
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57. Цветомир Петров: За

Поради изчерпване на дневния ред в 10:29 часа, председателят - господин Цветомир
Петров закри 4, извънредно, заседание на СОС.
Протоколът е изготвен на 01.03.2024 г.
Проведените поименни гласувания са приложени към протокола.

Председател на

Заместник-председател
на Столичния общински
съвет:
/инж. Бойко Димитров/

Заместник-председател
на Столичния общински
съвет:  
/д-р Гебрпу Гео^гиев//

Заместник-председател
на Столичния общинск:
съвет:__________     
/Диана Тонова/     

Заместник-председател
на Столичнр^ общински
съвет:
/проф. Вили Лйлков/

Заместник-председател
на Столичния общНнски
съвет    
/Севделина Петрова/

Протоколът е изготвен на основание чл.29 от Закона за местното самоуправление и
местната администрация и чл.чл.105, 106 и 107 от Правилника за организацията и
дейността на Столичния общински съвет.
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